西北工业大学学位研究生培养计划
DEVELOPMENT PLAN FOR DEGREE GRADUATE STUDENT IN NPU
（之二：论文计划   NO.2 DISSERTATION PLAN）
□ 博士生DOCTOR                     □ 硕士生 MASTER
	姓名
NAME
	
	学号
STUDENT NO.
	
	学院
SCHOOL
	

	培养类别
CATEGORY
	留学研究生
Overseas Postgraduates
	导师
SUPERVISOR
	
	入学时间
ADMISSION TIME
	

	学科、专业
Discipline and Specialty
	

	论文题目
Title of Dissertation
	

	题目来源
Source of the Title
	

	研究意义
Meaning of the Research
	

	论文类型
(在有关项目下作记号√)
Dissertation Type
(Put a tick √ under relevant item)
	基础研究
Fundamental Research
	应用研究
Application Research
	工程技术
Engineering Technology
	跨学科研究
Research Cross Discipline
	是否有
合同任务
Whether with task by contract
	有
Y
	无
N

	
	
	
	
	
	
	
	

	论文进度安排
Processing Time of Dissertation
	
























	指导小组成员
Members of Guidance
	姓名
Name
	职称
Title
	工作单位
Working Unit

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	导师意见
Comments of the Supervisor
	




      导师（签名）：                          年   月   日
        Supervisor（Sign）：                                      Y      M     D

	学院意见
Comments of the School
	





学院负责人（签章）：                         年    月   日
Dean（Sign）：                                     Y       M      D

	研究生院复核时间
Approved Time at Graduate School
	




    复核人（签章）：                         年    月   日
Person in Charge（Sign）：                                     Y       M      D

	备注
Reservation
	




填表说明：
1．论文计划是研究生培养计划中的一部分，是研究生进行学位论文工作的依据。研究生应在导师指导下认真完成论文选题报告的基础上，做好论文计划。
2．硕士论文计划要求在第三学期末完成，申请提前答辩的学生应在第二学期末完成。论文工作时间（从选题报告通过之日起至论文送评阅前止）不少于一年。
3．博士论文计划要求在第二学期安排专业课程学习的同时做好论文选题的准备工作，在入学后一年内完成论文选题报告及论文计划，论文工作时间不少于两年。
4．论文计划随同论文选题报告表及选题报告评议表各一式一份，交学籍所在院、系保存，申请学位时使用。
Explanations：
1．Dissertation Plan is one part of Graduates’ Development Plans. It is the foundation of graduate’s dissertation. The graduate should, on the basis of completing well the Dissertation Topic Opening Report, make the plan carefully under the guidance of supervisor.
2．The Dissertation Plan for Masters should be finished by the end of the third semester. Students who apply for defense in advance should finish it by the end of the second semester. Dissertation work should not less than one year (from the date on which the Title Selection Report is passed to the time the dissertation is sent to be evaluated).
3．The Dissertation Plan for Ph.D. students requires that the preparation for title selection of the dissertation should be done at the same time with the course study in the second semester. The Title Selection Report and Dissertation Plan should be finished within one year after being admitted. The dissertation work should not less than two years. 
4．Dissertation Plan together with Title Selection Report Form and Comments Form should have one copy each and are sent to school to reserve in order to be used in Degree Application. 
